



Styrelsemöte IO Protokoll

Datum: 8/4 - 2024

Plats: Konfan (nya lokalen).

Tid: 17:00

Närvarande: Alexandra Berntling, Frida Jungnell, Vilhelm Österås, Stephanie Chrmer Hagström, Valerie John, Rebecka Wennberg, Rebecca Angelis, Liam Samanen, Julia Brand.

Föranmälda förhinder: Tova Ridderström, Moa Linder, Lisa Risberg.

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Mötet öppnades kl. 17:04.

b. Val av mötesordförande

Alexandra Berntling valdes till mötesordförande.

c. Val av mötessekreterare

Vilhelm Österås valdes till mötessekreterare.

d. Val av justerare tillika rösträknare

Liam Samanen valdes till justerare tillika rösträknare.

e. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

f. Anmälan av övriga frågor

Frackband (punkt 4.a.)

g. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

h. Föregående protokoll

Redo att justeras och sedan publiceras.



2. Informationspunkter

a. Information från Presidiet

i. **Valborg på skansen**

Alexandra meddelar att Alexandra och Frida kommer att representera Valborg på Skansen där Alexandra bär föreningens fana och Frida är med SUS standar och är tofsbärare.

ii. **Nya hyresavtal pga kontorsflytt**

Alexandra meddelar att efter kontorsflytten till de nya lokalerna kommer det att skrivas nya hyreskontrakt med Samhällsvetenskapliga Föreningen eftersom att de var specificerade till de kontorsutrymmet som fanns på Café Bojan. Presidiet kommer i samråd med kassör att kolla igenom det nya hyreskontraktet och bestämmelserna tillsammans.

iii. **Nya kontoret**

Alexandra meddelar att flytten av kontor från Café Bojan nu är genomförd till de nya lokalerna på Svante Arrhenius väg 21F. Föreningsstyrelsen och KMS har varsitt kontor i den nya lokalen. Alexandra meddelar vidare att SF har gjort ett städschema för de nya kontoren med start kommande vecka.

iv. **Möte med Hitract**

Alexandra meddelar att mötet med Hitract har blivit flyttat till den 11 april kl 17:00. De som kan delta från styrelsen är välkomna att göra det eftersom att så många som möjligt bör ta del av informationen.

v. **Magisterpromovering**

Alexandra meddelar att vi nu kan anmäla oss till magisterpromoveringen som kommer äga rum den 24 maj i Aula Magna med ett övningstillfälle för fanborgen den 23 maj. Tider för den



24 maj är från kl. 12:00 till sent på kvällen eftersom att det är två ceremonier samma dag. Alexandra meddelar vidare att vi har garanterad plats för 3 marskalkar och kan anmäla flera reserver.

b. Information från Klubbmästarna

Inget medskick.

c. Information från Kassör

Arbetet fortlöper.

d. Information från PR-ansvarig

i. Insparquen

Rebecka meddelar att introduktion av generaler samt anmälan till faddrar finns nu ute på våra sociala medier. Vid mötets punkt finns det redan 17 intresseanmälda för fadder och troligen kommer de antalet att öka med tiden.

ii. Finsittning

Rebecka meddelar att eventet för finsittningen nu ligger uppe på facebook och instagram.

e. Information från Aktivitetsansvarig

i. Aktiviteter - Filmkväll

Julia meddelar att filmkvällen tillsammans med SF kommer att vara den 17 april. Dock har frågan väckts om man behöver en licens för visning av film och förslaget från aktivitetsansvariga är att använda sig av Swedishfilm.com. Dock är det en kostnad utöver de som är tänkt inom aktivitetsansvarigas budget. Frida poängterar att vi räknas som en sluten grupp och därför kan vi visa filmer utan licens. Julia meddelar att hon tar upp frågan igen till ansvariga från SF kring detta och hur de ser på om det behövs licens eller inte.

ii. Samarbeten - Campusbokhandeln & SF



Julia meddelar att de har haft möte med marknadsansvarig på Campusbokhandel som var positiv till ett samarbete. Det kan i framtiden bli ett gott samarbete inför Världsläraveckan och Insparquen.

iii. Banderollen

Julia har kontaktat ansvariga för akademiska hus om att sätta upp en banderoll vid de två pelarna utanför tunnelbanan inför Världsläraveckan varpå hon fick till svar att det inte går då de räknas som ett konstverk. Alexandra meddelar att de fått samma upplysning tidigare år och meddelar att banderollen istället sätts upp på lyktstolparna vid tunnelbanan.

f. Information från Sittningsmästare

i. Finsittning

Rebecca meddelar att anmälan är redo och ska publiceras inom kort. Det som saknas är biljettpriset då vi måste se över alkoholpaketet.

g. Information från Övergeneral

i. Deadline

Liam meddelar att han har satt upp en deadline för att allt inför Insparquen ska vara klart. Deadlinen är senast den 23 maj. Liam meddelar vidare att anmälan för faddrar har nu publicerats.

h. Information från Administratör

Arbetet fortlöper.

i. Information från arbetsgrupper

i. Examensgrupp

Alexandra meddelar att snittar är beställda till examensfirandet samt att budgeten har börjat fyllas på i mallen. Nya ansökningar om bidrag är på agendan, därav belyser Alexandra vikten att uppdatera när man



gör inköp till examensfirandet till övriga styrelsemedlemmar. Nästa möte med examensgruppen kommer att ske kommande vecka.

ii. **Balkomittén**

Rebecca meddelar att det inte skett ett till möte sen sist men att arbetet fortlöper.

iii. **Stadgegrupp**

Arbetet fortlöper.

iv. **Budgetgruppen**

Stephanie meddelar att budgetgruppen kommer ha nytt möte när ett nytt hyreskontrakt med SF har gått igenom.

v. **Sponsorgruppen**

Liam meddelar att det har skapats ett dokument där styrelsen kan fylla i med de sponsorer man har kontaktat.

vi. **Stipendiegruppen**

Frida meddelar att de börjat skriva folkskoleseminariets minnesfond ansökan.

3. Beslutsuppföljning

Inga beslut att uppfölja.

4. Diskussionspunkter

a. **Frackband**

Yttrade sig i frågan Valerie, Alexandra, Rebecka

Föregående år påbörjades diskussionen om inköp av nya frackband, frågan gällde framförallt hur mycket som skulle köpas in. Ett beslut fattades aldrig, vilket är varför frågan på nytt tas upp. Mailtråden som fördes där föreningen



fick ett konkret pris är återfunnen och därför kan vi nu bestämma hur många meter frackbanden vi vill beställa.

Eftersom att det är svårt att avgöra om samma pris gäller idag kräver det att vi tar kontakt på nytt, detta kan leda till en längre process. Styrelsen kunde ändå enas att ett inköp på 100 meter låter rimligt. Då lades förslaget fram för att ge Valerie ansvaret för kontakten och fatta ett beslut i samråd med vår kassör Stephanie.

Styrelsen beslutar

Att: Uppdra Valerie att kontakta och undersöka vad det skulle kosta nu och beställa 100 meter frackband i samråd med Stephanie.

5. Beslutspunkter

Inga beslutspunkter.

6. Under mötet väckta frågor

Inga väckta frågor.

7. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte: Torsdagen 25/4 kl 17:00 på nya kontoret.

8. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 17:46.



Protokollet justeras & godkänns av:

Alexandra Berntling

Ordförande: Alexandra Berntling

Vilhelm Österås

Sekreterare: Vilhelm Österås

Liam Samanen

Justerare: Liam Samanen